
 

 

Zápis z jednání Výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 

 

Termín: 30. 8. 2022 

Místo:  Restaurace Maxima, Otrokovice 

Čas jednání: 19:30 – 21:00 

Účast:   Petr Šíma, Bedřich Chromek, Jan Krkoška, Milan Veselý 

Omluveni: Petr Galasovský, Jan Šťastník 

Sekretariát: Petr Plodík, Pavel Brückner 

Zapisovatel:  Petr Plodík 

Ověřovatel: Milan Veselý 

 
 

Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 

2) Zpráva z jednání VV ČF 

3) Zpráva z VH ČF 

4) Informace z regionálních komisí 

5) Regionální soutěže 2022/2023 

6) Rozvoj 

7) Čerpání rozpočtu 2022 

8) Různé 

 
 

1) Úvod, přivítání 

Hejtman Bedřich Chromek přivítal všechny přítomné a zahájil jednání VV JMaZL. Program jednání schválen. 

Ověřovatelem zápisu zvolen Milan Veselý. 

 

2) Zpráva z jednání VV ČF 

Petr Plodík informoval o hlavních bodech z jednání VV ČF: 

- Z posledního jednání VV ČF nejsou žádné materiály k připomínkování 

- Informace o výši cestovného pro nadcházející sezónu a představení systému určování výše cestovného 

- P. Šíma podotkl, že by tento materiál měl být připomínkován a především dán na vědomí dříve. 

 

3) Zpráva z jednání manažerů regionu 

Petr Plodík informoval o hlavních bodech z jednání manažerů regionů 

- Informace o konceptu firemních lig: JMaZL vnímán ze strany ČF jako jeden z regionů, který má potenciál 

založit firemní ligu 

- Diskuze nad tématem firemní ligy: RVV se shodnul, že firemní liga nemá pro region dostatečný přínos, 

aby investoval do její realizace, zvažuje spíše cestu jednorázových turnajů pro firmy 

 

4) Informace z regionálních komisí 

Disciplinární komise 

- RVV byl informován o změnách pravidel v souvislosti s udělováním červených karet a vlivu na způsob 

práce DK JMaZL do nadcházející sezóny 

 



 

 

Komise rozhodčích a delegátů 

- RVV byl informován o odstoupení předsedy KRD, byla nastíněna možná řešení 

 

Ligová komise 

- Předseda LK JMaZL Milan Veselý navrhl nového člena komise, Petra Stokláska (Panthers Otrokovice) 

- hlasování 4-0-0, schváleno – Petr Stoklásek se stal novým členem LK JMaZL 

- Pavel Brückner informoval RVV o případech odstoupení družstev ze soutěží: 1. AC Uherský Brod – 

Regionální liga mužů a Zlínský přebor starších žáků, FbC Orel Uherský Brod – 3. liga dorostenců. – LK 

na svém nejbližším jednání určí sankce za odstoupení družstev 

- RVV informován o dodatečných přihlášeních družstev do soutěží: 1. AC Uherský Brod – mladší žáci, 

Florbal Hodonín – mladší žákyně 

5) Regionální soutěže 2022/2023 

Pavel Brückner informoval o změnách některých soutěží do sezóny 2022/2023 

- V souvislosti s odstoupením družstva 1. AC Uh. Brod z Regionální ligy mužů (6XM5) byla RVV nastíněna 

možná řešení nutných úprav, konkrétní řešení projedná LK JMaZL 5. 9. 2022 

- V souvislosti s odstoupením družstva FbC Orel Uh. Brod z 3. ligy dorostenců (6XK3) byla RVV nastíněna 

možná řešení nutných úprav, konkrétní řešení projedná LK JMaZL 5. 9. 2022 

- Další nutné úpravy jsou spojeny s dodatečným dohlášením družstva Florbalu Hodonín do Ligy mladších 

žákyň 3+1 (6XT1), konkrétní řešení projedná LK JMaZL 5. 9. 2022 

6) Rozvoj 

Petr Plodík informoval o vyhodnocení rozvojových plánů: 

- Představeno vyhodnocení rozvojového plánu sezóny 20221/2022 – celkové hodnocení 78,7 % (ambice 

69,3 %, realizace cílů 86,4 %) 

Petr Plodík informoval o regionálních rozvojových projektech 

- RVV bylo předloženo vyhodnocení finální verze rozvojového plánu s komentáři od KRO 

- RVV byl informován o výši finanční spoluúčasti KRO na projektech PP1 – vznik nových oddílů a PP2 – 

podpora malých a středních rozvíjejících se oddílů 

- RVV byl předložen program podpory na zakládání nových dívčích družstev – hlasování: 4-0-0, podoba 

projektu odsouhlasena 

7) Čerpání rozpočtu 2022 

Petr Plodík informoval o aktuálním stavu čerpání rozpočtu 2022. 

 

8) Různé 

- Schválení termínu příštího jednání RVV – úterý 11. 10. 2022 v Brně 

 
Termín příštího jednání: 11. 10. 2022, Brno 


